
Sprawozdanie za okres między sesjami: 
II w dn. 17.06.2024 r. do III w dn. 16.09.2024 r. 

 

1. W dniu 18 czerwca uczestniczyłem w spotkaniu Wojewody Opolskiej Moniki Jurek z nowo 
wybranymi organami wykonawczymi samorządów województwa opolskiego. Uczestnicy, 
oprócz gratulacji z powodu wyboru, otrzymali porcję informacji o planowanych działaniach 
Wojewody i realizowanych w najbliższym czasie programach. 

2. W dniu 19 czerwca uczestniczyłem w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego „Czysty 
Region” w Kędzierzynie-Koźlu. Na posiedzeniu zatwierdzono sprawozdania za rok 2023, 
udzielono absolutorium zarządowi oraz wybrano władze związku na nową kadencję. 
Przewodniczącą Zgromadzenia Związku została ponownie Pani Prezydent Kędzierzyna-
Koźla, Sabina Nowosielska. W skład zarządu weszli: Karina Kacperczyk (dotychczasowa 
przewodnicząca), Łukasz Jastrzembski (Burmistrz Leśnicy) i Gabriela Helbin-Golasz 
(pracownik UM w Kędzierzynie-Koźlu). 

3. W dniu 20 czerwca uczestniczyłem w posiedzeniu Rady Nadzorczej KGK Sp. z o.o. Na 
posiedzeniu zatwierdzono sprawozdania za rok 2023, udzielono absolutorium Prezesowi 
Kamilowi Kojowi oraz członkom trzyosobowej rady nadzorczej. Jednocześnie aktualny 
skład zarządu oraz rady nadzorczej powołano na nową, 3-letnią kadencję.  W związku 
jednak z wyrażeniem chęci złożenia rezygnacji przez Kamila Koja z funkcji prezesa KGK 
Sp. z o.o., został ogłoszony przez Radę Nadzorczą konkurs na drugiego członka zarządu 
KGK Sp. z o.o. Nabór kandydatów trwał do końca lipca br., a w sierpniu przeprowadzono 
rozmowy kwalifikacyjne, w wyniku których, z dniem 2 września, powołano mgr inż. 
Waldemara Czaję na drugiego członka Zarządu KGK Sp. z o.o. (docelowo będzie on 
prowadził jednoosobowo sprawy spółki).  

4. W dniu 21 czerwca miało miejsce zakończenie roku szkolnego w placówkach naszej 
gminy. Z tej okazji wyróżniającym się uczniom zostały wręczone nagrody za osiągnięte 
wyniki w nauce. 

5. W dniu 22 czerwca uczestniczyłem w festynie, zorganizowanym przez Dzielnicę 
Fosowskie na przystani Natura24 w Fosowskiem. Na festynie można było zobaczyć 
występy zespołów artystycznych, działających przy Bibliotece i Centrum Kultury 
w Kolonowskiem. 

6. W dniu 24 czerwca uczestniczyłem w posiedzeniu Zarządu Związku Powiatowo-Gminnego 
„Jedź z Nami”. Na spotkaniu zatwierdzono materiały na posiedzenie zgromadzenia 
związku, zaplanowanego na dzień 28 czerwca. 

7. W dniu 26 czerwca uczestniczyłem w Zgromadzeniu Wspólników Spółki SIM Śląsk Północ 
Sp. z o.o. w Lublińcu. Na posiedzeniu dokonano rozliczenia roku 2023, zatwierdzono 
sprawozdania finansowe oraz podjęto decyzje w zakresie udzielenia bądź też nie 
absolutorium za rok poprzedni. 

8. W dniu 28 czerwca uczestniczyłem w Zgromadzeniu Związku Powiatowo-Gminnego „Jedź 
z Nami”. Z dniem 1 lipca rozpoczyna się nowa kadencja w związku, która trwa – 
w przeciwieństwie do kadencji w samorządzie - 4 lata. Na nową kadencję wybrano nowe 
władze związku: 

a. przewodniczącym zgromadzenia został Wójt Jemielnicy Marcin Wycisło, a na 
wiceprzewodniczącego wybrano Burmistrza Ujazdu Huberta Ibroma. 

b. W skład zarządu wybrano: Starostę Strzeleckiego Waldemara Gaidę, Burmistrza 
Leśnicy Łukasz Jastrzembskiego oraz Wiceburmistrza Krapkowic Arnolda Joszko. 

c. Członkami komisji rewizyjnej zostali Wójt Izbicka Marzena Baksik, Wicestarosta 
Strzelecki Waldemar Bednarek i Burmistrz Kolonowskiego Norbert Koston. 

9. W dniu 5 lipca rozstrzygnięty został przetarg na zadanie inwestycyjne „Roboty drogowe na 
ulicach Pluderskiej, Krzywej, Tulipanowej, Reja oraz modernizacja nawierzchni drogi 
stanowiącej dojazd do gruntów rolnych na terenie gminy Kolonowskie”. Najkorzystniejszą 
ofertę złożyła firma Hucz Sp. z o.o. Sp. k. z Boronowa, na kwotę brutto 570 864,98 zł.: 

a. Część 1. Modernizacja nawierzchni końcowego odcinka przy ulicy Pluderskiej 
w Kolonowskiem za 125 327,82 zł brutto, 



b. Część 2. Odnowa nawierzchni odcinka ulicy Krzywej w ramach zadania: 
Przebudowa ulicy Krzywej na odcinku od przejazdu kolejowego do ulicy Sosnowej 
wraz z odnową nawierzchni na pozostałych odcinkach za 49 611,50 zł brutto, 

c. Część 3. Przebudowa odcinka ulicy Tulipanowej w Kolonowskiem za kwotę 
76 037,87 zł brutto, 

d. Część 4. Przebudowa ulicy Reja w Kolonowskiem za kwotę 271 879,94 zł brutto. 
e. Część 5. Modernizacja nawierzchni drogi wewnętrznej, stanowiącej dojazd do 

gruntów rolnych w Spóroku, działka nr 219, za kwotę 48 007,85 zł brutto. 
W dniu 15 lipca podpisana została umowa na realizację inwestycji z wykonawcą, tj. z firmą 
Hucz Sp. z o.o. Sp. k. z Boronowa. 

10. W dniu 8 lipca ogłoszony został przetarg na zadanie „Stacja ładowania pojazdów 
elektrycznych z przebudową drogi dojazdowej i budową centrum przesiadkowego”. W dniu 
30 lipca nastąpiło otwarcie ofert dla tego zadania. W budżecie zarezerwowano środki 
w wysokości: 1 843 538,55 zł brutto. W przetargu złożone zostały 2 oferty. 
Najkorzystniejszą złożyła firma P.U.H. DOMAX” Arkadiusz Mika z Boronowa na kwotę 
1 709 700,00 zł. z gwarancją 60 miesięcy na wykonane roboty. Z wykonawcą została 
podpisana umowa na realizację zadania w dniu 28 sierpnia 2024 r. 

11. W dniu 8 lipca uczestniczyłem w Zebraniu Wiejskim w Staniszczach Małych, na którym 
dokonano wyboru na nową kadencję sołtysa i rady sołeckiej. Nowy sołtysem wybrano 
Piotra Musioła. Do rady sołeckiej wybrano: Marię Jendrzej, Lidię Kosytorz, Andrzeja 
Kollocha, Andrzeja Leję oraz Rafała Bednarka. 

12. W dniu 11 lipca ogłoszony został przetarg na zadanie „Przebudowa i rozbudowa budynku 
Publicznej Szkoły Podstawowej Staniszcze Wielkie–Kolonowskie 3 im. Jana Pawła II oraz 
Budowa pasywnego budynku Oddziału Przedszkolnego przy PSP Staniszcze Wielkie–
Kolonowskie 3”. Termin zgłaszania ofert ustalono na 2 sierpnia 2024 r. W związku jednak 
z tym, że we wniosku o dofinasowanie do Programu Polski Ład zapisano, że remontowany 
będzie budynek świetlicy za szkołą, a w trakcie opracowywania dokumentacji okazało się, 
że jest to ekonomicznie nieuzasadnione i postanowiono budynek rozebrać i postawić 
kompletnie nowy, powstała niezgodność dokumentacji z wnioskiem o dofinansowanie. Z 
tego względu przetarg musiał zostać unieważniony, a jednocześnie dokonano zmiany 
aktualizującej wniosek do Programu „Polski Ład”. Po jego zatwierdzeniu, ponownie 
zostanie ogłoszony przetarg na to zadanie. 

13. W dniu 12 lipca odbyły się wybory sołtysa i rady sołeckiej w Spóroku. Na nową kadencję 
na pełnienie funkcji sołtysa wybrano ponownie Rafała Koja, natomiast w skład 5-osobowej 
rady sołeckiej weszli: Teresa Narolska, Karina Sosnowska, Mateusz Krupa, Janusz 
Szmolka oraz Krzysztof Grobarek. 

14. W dniu 15 lipca odbyły się wybory sołtysa i rady sołeckiej w Staniszczach Wielkich. Na 
nową sołtyskę wybrano Joannę Smykałę, a członkami rady sołeckiej zostali: Dominika 
Wyrwich, Sabina Kałuża, Damian Gerlich, Janusz Steinert oraz wieloletnia dotychczasowa 
sołtyska - Krystyna Bajsarowicz-Spałek. 

15. W dniu 17 lipca uczestniczyłem w Walnym Zgromadzeniu Członków Subregionu 
Kędzierzyńsko-Strzeleckiego. Na zgromadzeniu dokonano aktualizacji statutu 
Stowarzyszenia „Kędzierzyńsko-Strzelecki Subregionalny Obszar Funkcjonalny”, 
dostosowując go do aktualnych potrzeb. 

16. W dniu 26 sierpnia odbyło się spotkanie z dyrektorami placówek oświatowych, na którym 
omówiono bieżące problemy oświatowe oraz gotowość do rozpoczęcia roku szkolnego. 



17. W dniu 27 sierpnia uczestniczyłem w spotkaniu w PGKiM w Antoniowie, na którym firma 
ENVIROTECH z Poznania zaprezentowała opracowanie „Analiza techniczno-
technologiczna pracy oczyszczalni ścieków w miejscowości Staniszcze Małe – koncepcja 
modernizacji oczyszczalni ścieków”. W opracowaniu omówiono konieczne nakłady na 
dostosowanie naszego systemu zagospodarowania ścieków do nowych, bardziej 
rygorystycznych wymagań prawnych. Przedstawiono 2 alternatywne rozwiązania: budowę 
własnej oczyszczalni ścieków z system zagospodarowania odpadów, których koszt został 
oszacowany na ponad 11 mln zł netto lub też współpracę z PGKiM z Ozimka i transfer 
ścieków do Antoniowa, którego koszt oszacowano na ok. 8 mln zł., przy czym istnieje 
możliwość podziału kosztów na obie spółki. (Najważniejszy wniosek z opracowania: 
„Zmodernizowana oczyszczalnia ścieków w Staniszczach Małych będzie musiała 
bezwzględnie usuwać związki azotu i fosforu, spełnienie tych wymagań jest niemożliwe 
przy uproszczonej technologii usuwania zanieczyszczeń ze ścieków, na które jest 
przygotowana technologia eksploatowanego reaktora CMM600. Jest to kolejny argument 
do wykonania nowego układu biologicznego”). 

18. W dniu 29 sierpnia uczestniczyłem w spotkaniu w UMWO w Opolu, podczas którego 
zostały podpisane umowy dotacji dla zadań z zakresu przebudowy dróg transportu 
rolnego. W naszym przypadku otrzymaliśmy dofinansowanie na zadanie ,,Przebudowa 
drogi dojazdowej do gruntów rolnych w miejscowości Spórok". Koszt inwestycji wyniósł 
48 007,80 zł, a dofinansowanie 17 500 zł.  

19. W dniu 10 września uczestniczyłem w posiedzeniu komisji urbanistycznej, która 
zaakceptowała projekt zmiany „Planu zagospodarowania dla północnej części 
Kolonowskiego”. 

20. W dniu 11 oraz 12 września odbyły się spotkania Zespołu Zarządzania Kryzysowego, 
w związku z prognozowanymi intensywnymi opadami deszczu oraz możliwością 
wystąpienia lokalnych podtopień, a nawet powodzi. Zdecydowano m.in. o zakupie 
dodatkowych 2 tys. worków przeciwpowodziowych oraz 50 ton piasku. 
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